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PROTOKÓŁ  

  VII posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin, które odbyło się w dniu 

07.10.2019 w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Sławinkowskiej 50. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie o godz. 

18.20. 

Powitała obecnych członków Rady i stwierdziła na podstawie listy obecności, 

że w posiedzeniu uczestniczy 10 członków Rady, co stanowi wymagane 

quorum (Lista obecności członków Rady – zał. nr 1). W posiedzeniu jako 

goście uczestniczyli też radny Rady Miasta Lublin M. Bubicz oraz mieszkanka 

dzielnicy U. Jackowska (Lista gości – zał. nr 2). 

2. Przyjęcie porządku obrad  

  Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad.  

Porządek obrad (zał. nr 3) został przyjęty jednogłośnie - 10 głosami. 

3. Przyjęcie protokołu z VI Posiedzenia Rady 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do treści projektu 

protokołu z ostatniego posiedzenia Rady. Nikt nie zgłosił uwag. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu. Protokół z VI 

posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin został przyjęty jednogłośnie 10 głosami). 

4. Sprawy kultury na dzielnicy 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela poinformowała, że na posiedzenie 
Rady Dzielnicy Sławin w listopadzie zostali zaproszeni: pani B. Stepaniuk – 
Kuśmierzak – Zastępca Prezydenta Miasta Lublin oraz pan M. Karapuda - 
Dyrektor Wydziału Kultury UM w Lublinie i poprosiła, by członkowie RD 
przygotowali pytania dotyczące spraw kultury w naszej dzielnicy.  

W trakcie omawiania tego punktu na posiedzenie przybyło dwóch 
kolejnych członków Rady. 

Pan M. Bubicz poinformował Radę, że złożył 72 wnioski do projektu 
budżetu miasta w tym prawie wszystkie, które były w propozycjach RD Sławin. 
W grudniu 2019 w Radzie Miasta odbędzie się głosowanie nad przyjęciem  
budżetu na rok 2020.  

 B. Kamieńska – Krzowska poprosiła radnego, aby poparł inicjatywę 
Klubu Seniora ze Sławina wprowadzenia bezpłatnego połączenia 
autobusowego MPK z Lublina do Nałęczowa np. 1 raz w tygodniu. Ponadto 
zaproponowała, aby zaktywizować młodzież i dzieci ze Sławina wspólnie 
organizując spotkania międzypokoleniowe np. pod hasłem Poznaj swoją 
dzielnicę (można będzie poznać historię i kulturę dzielnicy). 



2 
 

Przewodniczący Zarządu R. Osiak wspomniał o koncercie, który odbył 
się w dniu 06.10.2019 r w ZS nr 12, pod hasłem Sławin świętuje Unię 
Lubelską w 450 rocznicę jej podpisania. Przypomniał też o braku tablic 
informacyjnych  na terenie dzielnicy (do 5 szt.) i poprosił o przemyślenie 
miejsc ich ewentualnej lokalizacji. 

D. Starczewski omówił sprawy związane z przeprowadzeniem                       
I otwartego Turnieju Szachowego o Puchar Dzielnicy Sławin. Członkowie 
Rady zaproponowali termin w sobotę lub w czasie ferii w I kwartale 2020 roku                
w ZS nr 12 lub w sali przy klasztorze na ul. Willowej.  Koszt ok. 1 500 złotych. 
M. Pietrzela zaproponowała, by zwrócić się o dofinansowanie turnieju ze 
środków projektu Dzielnic Kultury.  

M. Olszewicz – Wątorska zaproponowała, aby zwrócić się do Ogrodu 
Botanicznego z prośbą o możliwość skorzystania z tańszych biletów                    
dla mieszkańców dzielnicy Sławin. P. Waga zaproponował, aby to było 
możliwe od poniedziałku do piątku (nie w weekendy, bo wówczas jest dużo 
zwiedzających). Zaproponował wprowadzenie karty mieszkańca Lublina.  

 
5. Informacje o działalności Rady między posiedzeniami. 

Przedstawił Przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

• Radna J. Mach zorganizowała spotkanie u Zastępcy Prezydenta Miasta 

Lublin Pana A. Szymczyka w sprawie organizacji ruchu drogowego na                         

ul. Relaksowej i innych ulicach (Kasztelańska, Bartnicza, Jemiołowa).            

W spotkaniu uczestniczyli ponadto: Przewodnicząca Rady M. Pietrzela,  

Przewodniczący Zarządu R. Osiak, P. Wagą, administrator wspólnoty               

z ul. Relaksowej oraz ze strony miasta oprócz pana A. Szymczyka: 

dyrektor Wydziału Zarządzania Ruchem i Mobilnością D. Działo oraz Z-ca 

dyrektora Zarządu Dróg i Mostów ds. Przygotowywania Inwestycji M. 

Łuciuk.  

• Przewodnicząca Rady M. Pietrzela, jako autor projektu BO, napisała pismo 

do Zastępcy Prezydenta B. Stepaniuk – Kuśmierzak z interwencją w 

sprawie braku realizacji Mini Parku Rozrywki. Do chwili posiedzenia 

odpowiedzi nie otrzymała. 

• 23.09.2019 r. odbyło się posiedzenie Zarządu RD Sławin 

• Odbyło się spotkanie przedstawicieli Rady z przewodniczącą Rady 

Seniorów m. Lublin, mieszkanką naszej dzielnicy. 

• Członkowie Rady uczestniczyli w informowaniu mieszkańców o głosowaniu 

na projekty Budżetu Obywatelskiego istotne dla dzielnicy. 

 

 6. Sprawy bezpieczeństwa i porządku na terenie dzielnicy  

 M. Olszewicz – Wątorska potwierdziła, że na ul. Relaksowej zostały 
postawione znaki zakazu postoju a P. Waga potwierdził, że Straż Miejska 
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regularnie jeździ po tej ulicy. Omówiono również sprawy związane                            
z nieporządkiem przy schodach przy pętli autobusowej przy ul. Zbożowej. 

 Mieszkanka Sławina U. Jackowska zgłosiła swoje uwagi do usług firmy SUEZ 
oraz do umieszczania przez mieszkańców kontenerów po przeciwnej stronie ulicy 
niż ich budynek. Radni zaproponowali Pani Jackowskiej wniesienie skargi w tej 
sprawie do Wydziału Ochrony Środowiska. 

 B. Kamieńska – Krzowska poinformowała, że w związku z zaniedbanym 
chodnikiem przy ul. Świerkowej piesi korzystają ze ścieżki rowerowej biegnącej 
wzdłuż tej ulicy. Sprawa oczyszczenia chodnika - podcięcia gałęzi - zostanie 
zgłoszona do odpowiednich służb.  

 

7. Budżet obywatelski na rok 2020  

 Przewodniczący Zarządu R. Osiak przedstawił maila, który otrzymał z prośbą                  
o zaangażowanie  się Rady Dzielnicy w promocje BO, oraz odpowiedź jaką w tej 
sprawie odesłał.  

Omówiono również przyczyny małego angażowania się mieszkańców dzielnicy             
w głosowaniu na projekty Budżetu Obywatelskiego na rok 2020 – brak realizacji 
projektów z ubiegłych edycji BO. 

 

8. Realizacja zadań z rezerwy celowej na 2019 oraz innych inwestycji miejskich  

    na terenie dzielnicy. 

  Przewodniczący Zarządu R. Osiak poinformował: 

• wymiana nawierzchni ul. H. Modrzejewskiej została zrealizowana, 

• kosze na boisku wielofunkcyjnym w ZS nr 12 nie zostały jeszcze 
zamontowane, 

• kosze na psie odchody zostały już ustawione w dzielnicy, 

• piaskownica przy ul. P. Gojawiczyńskiej będzie wymieniona do końca 
października (informacja WGK UM), 

• wymiana chodnika przy skrzyżowaniu ul. Zbożowej i al. Warszawskiej w 
rejonie pochylni zostanie zrealizowana w listopadzie (informacja ZDiM). 

  

9. Wolne wnioski i oświadczenia. 

 Przewodnicząca Rady M. Pietrzela przypomniała o działaniach firmy Interbud  
w sprawie Lex developer. 

 U. Jackowska zaproponowała, aby umieścić czujnik smogu w dzielnicy, ale 
Przewodnicząca Rady M. Pietrzela poinformowała, że taki czujnik smogu jest już 
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zamontowany na ul. Relaksowej. M. Tarkowska zauważyła, że w części dzielnicy 
nie ma sieci gazowej, np. przy ul. Wodnej, i Mgielnej. Dlatego mieszkańcy swoje 
domy ogrzewają tylko węglem. Przyczynia się to do podniesionych wskaźników 
zanieczyszczenia powietrza, jednak  jest to jedyny sposób ogrzania domów. 

 Z. Rzączyńska przypomniała nr tel. 986 Straży Miejskiej, gdzie mieszkańcy 
mogą zgłaszać przypadki podejrzanego dymu unoszącego się w okolicy. 

 

10. Zakończenie posiedzenia.  

VII posiedzenie Rady Dzielnicy Sławin zakończono o godz. 20.06. 

 

Protokółowała Monika Tarkowska – sekretarz Rady 

  (-) 

 

Załączniki: 

 

1. Zał. Nr 1 – Lista obecności na VII posiedzeniu RD Sławin w dniu 07.10.2019 r. 

2. Zał. Nr 2 - Lista obecności gości na VII posiedzeniu RD Sławin w dniu  
07.10.2019 r. 

3. Zał. Nr 3 - Porządek VII posiedzenia RD Sławin w dniu 07.10.2019 r. 

 

 

 

Protokół Rada zatwierdziła w dniu 4.11. 2019 r. 

 

Przewodnicząca Rady  
         Dzielnicy Sławin 

           (-)  
Małgorzata Pietrzela 

 

 


